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Notícies de cada ba m 

RIERAL 

La not ic ia que más ha conmov ido a 
este ba r r i o , y a todo el pueb lo , f ue el 
accidente su f r i do por unos jóvenes con 
su coche en el puente que hay en la 
carretera a Granol lers, deba jo de la 
autovía de La Amet l la . 

El hecho se p r o d u j o la noche del 27 
al 28 del pasado nov iembre , cuando las 
hermanas Prudencia y Justa Pu jo l Ro-
dríguez, de can Joanet Barn i is , con sus 
respectivos novios Fernando Cachero, 
de Granol lers, y Benedicto Andrades 
Mateo, tamb ién de nuest ro b a r r i o y 
dependiente de la Estación de Servic io 
Sta. Eulal ia, regresaban de una sesión 
de cine. El choque fue aparatoso con-
t ra el m u r o dei puente, resul tando 
muer ta en el acto Prudencia. Su her-
mana Justa quedó en grav ís imo estado, 
de! que no pudo recuperarse y fal leció 
el día 6 de d ic iembre . El estado de Be-
nedic to también era grave siendo ne-
cesario in te rven i r lo qu i rú rg i camente , 
pero ac tua lmente está ya en período de 
recuperación, bastante me jo rado . El 
único que solamente resul tó con lesio-
nes leves fue Fernando, conduc to r del 
vehículo. 

Este t r i s te acontec imiento es agra-
vado aún por el hecho de que o t r o h i j o 
de la f am i l i a Pujo l Rodríguez, el joven 
Tomás, de 21 años, también perd ió la 
v ida en accidente de m o t o hace poco 
más de un año, en Granol lers. 

Expresamos nuestro más sent ido pé-
same a los padres y demás fami l ia res 
al m i smo t i empo que pedimos al Señor 
les dé la resignación y el cora je nece-
sarios para hacer f ren te a tan du ra 
p rueba. 

Les for tes pluges del día 6 de Tactual 
mes varen p rovocar una fo r ta crescuda 
d'aigi jes. El pont que h i ha sobre la 
r iera de Tenas, en el sector de la Font 
de Sant Is idre, va quedar amb desper-
fectes impor tan ts . De m o m e n t , el seu 
adob és mo l t p rov is iona l . Esperem que 
se li dongu i una def in i t iva solució. 

El día 8 de d ic iembre con t ra je ron 
m a t r i m o n i o en nuestra iglesia parro-
qu ia l Manuel Diosdado Gal lardo, de can 
Clot , y Concepción Ramírez Yda lgo, de 
pisos Tor ras . Les deseamos muchas fe-
l icidades en su nuevo estado. 

El passat d ia 12 de novembre va mo-
r i r després de llarga i greu ma la l t ia , la 
senyora Mar ia Puigdomènech Pala, de 
can P r im , mare del nostre amie Joan. 
Fou enterrada el d ia 13 i l 'acte va re-
su l tar una genera! mani fes tac ió de con-
do l . Des d 'aqu í expresem també la nos-
t ra condolenga a tota la f am i l i a i en 
especial al seu f i l l Joan. 

BONAIRE 

A una clínica de Barcelona f o u in-
terv inguda qu i rú rg i camen t la senyora 

Nòr ia Dalmau, esposa del nostre amie 
Ferran Gol. Li desi tgem una ràpida i 
total recuperació. 

Per par t de l 'A j un tamen t han estât 
coHocats senyals ind icadors del pes que 
pot c i r cu la r sobre el pont a la r iera del 
camí que mena cap aquest ba r r i . Ens 
sembla un encert , dones n ingú no ig-
nora el per i l l que representa el passar-
hi sobre el mate ix camions de massa 
tonelatge. 

Les n i ts dels dies 6 i 7 de desembre 
van robar les gallines de can Roig ¡ can 
Roura, respect ivement. Pel que sembla, 
eren lladres poc ambiciosos ( o que 
anaven a peu ) , dones amb deu o dotze 
en tenien prou, ja que a la casa que 
n 'h i havia més varen deixar-les. Ben 
cur iós , no creieu? 

SERRAT 

Degut a les persistents pluges de dies 
passats, a ca l 'Ar î iguetes va haver-hi un 
enderrocament que va afectar pràct lca-
ment a to ta la casa. Per aquesta causa 
els seus estadants han t ingut de buscar 
un a l t re estatge. A fo r t unadamen t no 
va haver-hi desgracies personals, del 
quai ens alegrem, com desitgem igual-
ment que pugu in tenir el p rob lema so-
luc ionat . 

SAGRERA 

La velia calefacció de les escoles de 
La Sagrera ha estât canviada per dues 

estufes de butá a cada aula. Sabern que 
tant els Srs. mestres com els alumnes 
estan mo l t contents , . . I calents. 

Ens hem adonat que Tenllumenat pu-
bl ic de la plaça de l 'A juntament fa uns 
dies que està en servei, segurament de-
gut a que el nou edifìci que s'hi ha 
cons t ru i t ja té estadants. Si bé no estan 
enceses totes les faroles, aquella zona 
queda ben i l- luminada. Una altra millo-
ra que vo lem fer constar, però que fa 
cont ras tar encara més el mal repartides 
que són les coses, si comparem Ten-
l lumenat d 'aquesta plaça i de Turbanit-
zació que té aprop amb el d'alguns veì-
nats del pöble. 

El d ia 28 de novembre van contrau-
re m a t r i m o n i , a Lligà d 'Amunt , Sadurni 
Rosàs GudioI , de can Genis, amb Rosa 
Valls Mar fà , de Ll i^à. La nostra més 
cord ia l enhorabona. 

El nost re amie i col-laborador en Tad-
m in i s t rac ió de «Ronsana», Francese 
Guai , va ten i r un accident amb ei seu 
camió el dia 2 de desembre, passat Lli-
gà d ' A m u n t , quan es dir igía al Born, 
De moment va semblar sense massa 
impor tanc ia , però la fer ida era interna 
i es va comp l i ca r greument, Després 
d 'una urgent in tervenc ió quirúrgica ¡a 
cosa s'ha arregiat mo l t i s im i ja es parla 
que podrá passar el Nadal a casa seva, 
na tu ra lmen t amb certes precaudons. 
Ens alegrem d'aquesta ràpida millora 
i desi tgem que siguí to ta l ben aviat. 

ASOCIACION DE CABEZAS DE FAMILIA 
La vacante que resultaba con la marcha del Dr. Fernández ha sido 

ya ocupada por el Dr. Jerónimo Béjar, que se ha instalado ya en núes 
tro pueblo y atiende al público en el mismo lugar y condiciones que su 
SntCCGSOlT A 

Esta Asociación, sin embargo, continúa los trámites para lograr üe-
finitivamente para nuestra localidad la plaza de medico libre, de la qu 
tantas veces hemos hablado. ^«inm e 

Se han hecho varias visitas al Colegio de Medicos de B a r c e l o n a e 
incluso al Gobierno Civil, los informes son favorables pero seguimos eu 
la misma situación que anunciábamos en el mes anterior. 

Una vez hayamos conseguido la creación de esta plaza empezaren^ 
los trámites hasta lograr para el médico que la ocupe las cartillas uc 
S O E 

' Mientras no se pueda conseguir esta segunda etapa no 
cansar, ya que es condición indispensable para que un médico penu 
nezca de una forma definitiva entre nosotros. 

* * * 

También hay que manifestar que lamentamos el hecho de tener que 
tomar las decisiones solamente con las opiniones de la Junta, ya q 
raras veces los asociados plantean dificultades que se deban solucioiuu-
Cuando se habla amicalmente por la calle se constata que no toao eb 
resuelto, pero tal vez el primer problema a resolver es el que cuan 
se ve una necesidad se pueda permanecer indiferente diciendo 
m'emboliquis». 

* * * 

Aprovechamos esta ocasión para desear a todos los socios, simpati^ 
zantes y vecinos en general, unas felices fiestas de Navidad y 
año 1972, recordando que para que sea mejor es necesaria la coiaoui 
d ò n de todos. ^^ 
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